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Hej Jeppe og Mads 
 
Vi har lige holdt bestyrelsesmøde i Arena Rebild og kan på den baggrund give en 
tilbagemelding. 
 
Som udgangspunkt anerkender vi behovet for kommunal støtte til energimærkninger 
– men i lyset af de 
massive besparelserne på puljen til halvedligeholdelse bør der være en fornyet 
drøftelse. For vi kan ikke bakke 
op om en situation hvor der på den ene side sker en massiv reduktion i midlerne 
til vedligeholdelse og på den 
anden side laves en aftale om at stort set alle de (få) resterende midler 
bruges til energimærkning. Det er 
simpelthen håbløst hvis vi står i en situation hvor der slet ikke er midler til 
at holde vores haller vedlige i de 
kommende år. 
 
I forlængelse af bestyrelsesmøde vil jeg gerne gentage vores ønske om at blive 
en del af gruppen. 
 
Vh 
Benjamin 
 
 
 
 
 
Fra: Jeppe Østergaard 
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Emne: Referat fra Arbejdsgruppemøde på halområdet - Vedligehold og 
energimærkning samt Tilskudsmodel 
 
Kære Haller 
 
Hermed referat fra den nedsatte arbejdsgruppes møde her i juni og foreløbig 
procesplan for arbejdet med 
tilskudsmodellen for halområdet. 
 
Jeg vil gerne have jeres kommentarer eller input til materialet senest torsdag 
d. 17. august. I må særligt 
gerne give en tilbagemelding på arbejdsgruppens forslag i forhold til 
energimærkning og 



halvedligeholdelsespuljen. Her foreslår arbejdsgruppen: 
”Derfor anbefaler arbejdsgruppen, at man prioriterer, at midlerne tages fra 
halvedligeholdelsespuljen, så alle 
haller hæfter solidarisk. Ved at finansiere energimærkningen i fællesskab 
gennem halvedligeholdelsespuljen er 
der samtidig mulighed for at kommunen løfter momsen. Det vil ikke medføre flere 
penge til de øvrige projekter i 
halvedligeholdelsespuljen.” 
Det vil kræve en politisk beslutning, og hvis der er opbakning fra jer til 
forslaget, vil det blive bragt fra på 
udvalgets møde i september. 
 
Som I vil kunne se af referatet og procesplanen, så har arbejdsgruppen gjort 
det klart, at det er nødvendigt at 
tage snakken om tilskudsmodellen nu, og der er ønske om at lande en ny model 
hurtigst muligt.  For at gøre 
plads til udvalgets drøftelse af visioner for området og kunne planlægge det 
bedst mulige fællesmøde for jer, 
hvor der kommer relevante indspark, så vil tidsplanen række ind i 2024. 
Vi er helt med på ønsket om hurtigst mulig proces, men vi skal også sikre det 
bedst mulige grundlag og 
imødekomme jeres ønske om, at udvalget sætter retning for arbejdet. Udvalget 
bliver præsenteret for 
tidsplanen på deres møde i august, og her vil udvalget også kunne komme med 
ønsker eller rettelser til 
processen. Så det er først efter dette møde, vi har en endelig tidsplan. Vi 
skal nok holde jer informeret. 
 
Kast et blik på det, og kom med kommentarer eller rettelser. I siger bare til. 
 
Derudover vil jeg ønske jer alle en god sommer! ?? 
 
Venlig hilsen 
 
Jeppe Østergaard 
Funktionsleder 
Tlf.: 99888469 
Mobil: 20777307 
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? Tænk på miljøet - print kun denne mail hvis det er nødvendigt! 
Oplysningerne i denne e-mail fra Rebild Kommune er fortrolige og kan være 
lovmæssigt beskyttede. Mailen henvender sig 
udelukkende til ovennævnte adresse(r), så hvis du har modtaget den ved en fejl 
bedes du venligst returnere den til 
afsenderen uden at bearbejde, videresende eller kopiere den. Tak. 



 
 


